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Vedtak

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne er positive til å samarbeide med administrasjonen om eit

kompetansehevingsarrangement om universell utforming, samt å bidra finansielt til kostnadar med innleiar.

Rådet ønskjer at målgruppa skal vere tilsette i fylkeskommunen som har universell utforming innanfor sitt 

arbeidsområde, men som ikkje jobbar så mykje med det.

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vedtek å utsette saka til neste møte og ber 

administrasjonen kome med noko meir konkret til den tid.


